
74 - XXXVIII sesja Rady Miejskiej, 26 kwietnia 2017 r. 

Interpelujący radny: Jerzy Mazurek 

W dyskusji nad informacją bieżącą Prezydenta Miasta nt. stanu realizacji budowy Parku Wodnego (pkt 

9. porządku obrad Rady Miejskiej) radny zapytał: 

1. Jaką metodą dokonano wyceny przedsiębiorstwa, jakim jest Spółka Trzy Fale? 

2. Kto przeprowadził te wycenę? Jaka firma lub jaki rzeczoznawca? 

3. Jaka była czy jest wartość księgowa aquaparku? 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/26747.html
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